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Ansvarlig Sak  Saksbehandling og oppfølging 

HMA Vennegrupper Ønskelig med en evaluering. Kan dette tas som 
spørreundersøkelse eller på et felles 
foreldremøte. 

HMA Praksis rundt 
julegave/sommergave til lærere 
og andre ansatte på skolen 

Det innføres klassekasse fra start neste skoleår.  
FAU presenterer et forslag på organisering og 
beløp.  

SH Samarbeid barnehage og skole 
for ressurskrevende elever 

Kan FAU få en orientering om et samarbeid.  
Hvilke ressurser følger med elever med 
flyktningstatus, og hvordan blir de ivaretatt?  

SH Uteområdet: 
1. Parkering for besøkende. 
2. Plan for mindre 
oppgraderinger/reparasjoner? 
Hvem har ansvaret? 

Tas opp i SU/SMU 

SH Ballspill Bakgrunn: På grunn av krav til ansattes HMS blir 
baller som havner på taket liggende lenge. 
Elevene har derfor ikke lyst å ha med egne baller. 
Skal skolen sørge for at det til enhver tid er 
tilgjengelige baller?  

HMA Utfordringer med et 
sammenslått mellomtrinn  
 
 
Sykkelstien Sinnes, broa ved  
Ålsheia 
 
 
Debatt om dette med 4 el 5 
dagers skuleuke. 
 

En kontaktlærer. Stor forskjell på en 5.-klassing og 
en 7.-klassing. 
 
 
Trafikksikkerhet  
 
 
 
Er det stemning for å ta opp dette? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

  



VENNEGRUPPER: 
- Vennegrupper. Kanskje dette kan organiseres på ny måte? Eventuelt gjelde 1. og 2. kl. 

Elevene har mange treffpunkt fra før. Det organiseres av skole, men det er fritid som brukes. 
Forslag: Foreldre på trinn kan bestemme på første foreldremøte hvordan de ønsker å gjøre 
det. Vennegruppe (hvis man ønsker å fortsette) kan endres fra småtrinn til det enkelte trinn. 
Man kan også tenke en felles samling en gang i året? 

- Erfaring at det ikke fungerer i praksis. Tanken bak vennegruppe er god, men den er ikke god 
når det ikke fungerer.  

- Mange som ikke har vennegruppe i løpet av et år, en del har i siste liten rett før 
sommerferien for å få det gjort (tanken er å få gang på disse gruppene fra høsten av).  

- Hvem har bestemt at det skal være vennegrupper. Foreldre? Lærere? Skole? 
- Kjedelig når en inviterer til vennegruppe år etter år, uten å nesten ikke bli invitert igjen 

(typisk 2 av 4 har vennegruppe). 
  

JULEGAVER/SOMMERGAVER TIL LÆRERE/ANSATTE: 
- Er dette noe elevene selv skulle fått ansvar for å lage/ordnet? 
- Kjedelig å legge ut for gaver når ikke alle betaler.  

  
UTEOMRÅDET: 

- Det er endel som henger og slenger. Ikke de store greiene, men alt i alt gir det et dårlig 
førsteinntrykk av Sinnes skule.  

- Har fått tilsendt mange bilder her, som viser ting som henger og slenger. 
- For eksempel; 

* Takrenner som mangler/ er ødelagt som gjør at vannet går utenom drens- systemet og 
istedenfor samler seg på asfalten. 
* Ødelagt kledning 
* Kledning som hadde trengt noen strøk maling. 
* Stålbiter som stikk opp/ ut. Elevene sykler og springer rundt her. Biler parkerer. 
Parkeringsplassen blir brøyta. Enda har ingen skada seg på disse bitene fra gamle dager som 
stikker opp. 

      -      Spørsmål; hadde dette blitt akseptert på Tonstad? 
 

INNKJØRING I SKOLEGÅRDEN I SKOLETIDEN: 
- Innkjøring i skolegården i skoletiden på tross av skilting. Det er skilting ved busslommen og 

på baksiden ved garasje/ vollyballbanen. Det står «innkjøring forbudt» skilt. Selv oppvekst 
sjefene gir blanke i skiltingen.  

- Skolegård mot hovedveg er mellomtrinnet og ungdomskolen sin utgang / uteareal (ikke at 
det innbyr så mye til ungdommer, men). Her kjører biler inn. 

- Bakker inn i skolegården når de kommer og leverer melk (hvem bakker inn i en skolegård). 
- Parkering nord for fotballbanen bør fungere ok. Det er brøyta godt over fotballbanen nå på 

vinteren. Men igjen et problem når de spilles fotball på sommeren.  
- Optimalt sett burde parkering flyttast til der volleyballen er, volleyballen flyttast vis a vis 

ballbinga, og asfalten samstundes fjernast i skulegarden og erstattast med noko som er 
betre til eit barnevennleg miljø...og vips, så hadde ein løyst mange problem i ein fei. 

- Problem at parkeringsplass bruker som inngang/utgang av elever+ elever har 
sykkelparkering der. Denne plassen burde være reservert kun barn/lekeplass. Kan være åpen 
for vareleveranse, men da med følgeperson. 
  

  
  



UTFORDRINGER MED ET SAMMENSLÅTT MELLOMTRINN:  
- Som mor til 4. klassing ønsker jeg ikke at det blir et stort sammenslått mellomtrinn til neste     

år, men at det blir to kontaktlærere på mellomtrinnet. Forskjell på 5. klassinger og 7. klassinger 
er stor. Antall kontaktlærere på Sinnes ble redusert høsten 22, det bør bli slik det var før. 

  

SYKKELSTIEN PÅ SINNES, BROA VED ÅLSHEIA  
Jeg har en ting dere kan diskutere, det gjelder sykkelstien på Sinnes, broa ved Ålsheia.  
  
Over broa er det ikke fysisk skille mellom sykkelstien og veien. Faller en unge på sykkelen her, så er 
det rett ut i veien. Det er mye trafikk, og særlig også i den tida ungene sykler til og fra skolen.  
To stk. hang sammen syklene sine for noen år siden, men de falt heldigvis rett etter broa.  
  
Argumentet for at det er sånn, er at det ikke er plass til en traktor å brøyte sykkelstien, dersom det 
settes opp gjerde. Dvs. dårlig planlegging når dette ble bygd. Jeg tenker det er viktig å være på denne 
saken, vi er opptatt av at ungene våre kan sykle til skolen når de har mulighet til det, men jeg kan 
ikke si vi har en sikker skolevei sånn som det er nå.  
  
Vi har tatt det i SMU tidligere, og jeg nevnte det for Åse Berit når trafikksikkerhetsplanen var ute på 
høring i høst, der stod det prioritert langt nede, og jeg har nevnt det for politikere i høyre.  
  
Dere kan diskutere det og se om dere vil ta det videre.  
  

DEBATT RUNDT 4 EL 5 DAGERS SKOLEUKE 

Du kan jo høyre om det er stemning for å ta ein debatt med +/- for 

føresette/menn/kvinner/pedagogar/elevar/SFO rundt 4/5 dagars skuleveke? 

 
 


